

Originalarbeit

Herausforderungen für die sekundäre Individualprävention bei Hauterkrankten in Metallberufen – Bewertung und zentrale Ergebnisse einer interdisziplinären Maßnahme nach mehr als 10-jähriger Durchführung
A. Hansen, M. Rocholl, A.-S. Buse, S.M. John, A. Goergens, D. Nashan und A. Wilke

Übersichten

Individualprävention bei Hauterkrankungen – eine Erfolgsgeschichte
S. Schneider, S. Krohn und C. Drechsel-Schlund

Rehabilitation bei Sarkoidose

K. Schultz und H. Buhr-Schinner

Abstracts

17. gemeinsame Jahrestagung der AGAS und AGNES am 14. und 15. Februar 2020 in Rosenheim
Tagungspräsidenten: O. Laub und G. Schauerte

GfB-Symposium 2019: Einfluss von Biofaktoren auf Stoffwechsel und Krankheiten – Diagnostik, Therapie, Arzneimittelinteraktionen
9. November 2019, Frankfurt

Buchbesprechung

Original paper

1 Challenges for secondary individual prevention of skin disease in metal workers – Evaluation and major results of an interdisciplinary measure implemented more than 10 years ago
A. Hansen, M. Rocholl, A.-S. Buse, S.M. John, A. Goergens, D. Nashan and A. Wilke

Reviews

12 Individual prevention of skin disease – a story of success
S. Schneider, S. Krohn and C. Drechsel-Schlund

18 Rehabilitation for sarcoidosis patients
K. Schultz and H. Buhr-Schinner

Abstracts

25 17th Joint Annual Conference of AGAS and AGNES on February 14 and 15, 2020 in Rosenheim
Organization: O. Laub und G. Schauerte

42 GfB-Symposium 2019: Impact of biofactors on metabolism and diseases – diagnosis, treatment, drug interaction
November 9, 2019, Frankfurt

46 Book review